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دیدگــــــاه

مسعوداقبالی
کارشناس فوتبال 

شهناز یاری، سرمربی تیم فوتسال عراق 
است، وی درباره قهرمانی این تیم در غرب آسیا 

صحبت کرد.
آسیا  غرب  تورنمنت  درخصوص   

صحبت کنید.
مام تیم ها نسبت به ما تمرینات مداوم تری 
برای این تورنمنت داشتند؛ همچنین مربیان 
این تیم ها مدت طولانی تری هدایت گر رقیبان 
بودند و نسبت به تیم عراق زمان آماده سازی 
بیشتری در اختیار داشتند. در این مسابقات 
تنها تیم ملی عراق و عمان از مربی زن استفاده 
می کردند که عمان در بین شش تیم، رتبه آخر 

را کسب کرد.
  نظرتان در مورد بازتاب قهرمانی تیم 
عراق چیست و واکنش ها نسبت به شما و 

تیم تان از طرف مردم عراق چطور بود؟
مردم عراق در فضای مجازی، خیابان ها و در 
هر نقطه از شهر هنگام دیدار با ما برخوردهای 
محبت آمیز و دلگرم کننده ای داشتند و دارند. با 
خوشحالی از ما استقبال می کنند و هنوز این 
استقبال ها انعکاس خوبی دارد و در سطح شهر، 
صحبت از موفقیت های تیم ملی بانوان و آقایان 

عراق است. 
  در کنار خودتان دو مربی ایرانی در 
اختیار داشتید که کمک زیادی به شما 

کردند.
تلاش کردم از کادرایرانی در تیم استفاده 
کنم، می توانیم ارتباط بهتری با یکدیگر داشته 
باشیم. از تلاش های هر دو دستیار هم وطنم 

راضی بودم. 

گفـــتوگـــو

رسانه اروپایی: ایرانِ شجاع،  
لهستان را تحقیر کرد! 

ایسنا: رسانه اروپایی پس از برد والیبال 
ایران مقابل لهستان نوشت: ایران شجاع، 
لهستان را در ست پنجم تحقیر کرد.  تیم ملی 
والیبال ایران در اولین رقابت خود در هفته 
مصاف  به  والیبال  لیگ ملت های  سوم 
تیم ملی والیبال لهستان رفت و موفق شد 
این حریف سرسخت را در خانه با نتیجه ۳ 
بر ۲ شکست دهد. پس از این پیروزی رسانه 
اروپایی volleyballworld نوشت: ایرانیان 
شجاع در افتتاحیه هفته سوم لیگ ملت های 
والیبال لهستان را شکست داده و مانع از ادامه 
روند پیروزی های این تیم شدند. بازیکنان 
لهستان و سرمربی آنها در اولین بازی مقابل 
تماشاگران خود به شکل خوبی حاضر نشده و 
شکست خوردند. پس از یک مسابقه دشوار و 
پر از فرازونشیب، لهستانی ها با نتیجه ۲ بر ۳ 
نتیجه را به ایران واگذار کردند. در ست پنجم 
این مسابقه والیبال لهستان تحقیر شد. این 
رسانه ادامه داد: مسابقات بین ایران و لهستان 
سابقه ای طولانی دارد که پراز تنش های 
زیادی در زمین است. اکنون نسل های جدید 
هم برای لهستان و هم برای ایران بازی 
می کنند. این بار تیم جوان آسیایی نشان 
داد که با چهره های جدید همچنان حریف 
بسیار سختی برای قهرمان فعلی جهان است. 
شکست لهستان در حالی اتفاق افتاد که این 
تیم با قوی ترین ترکیب و ۶ برد پیاپی پا به این 

رقابت ها گذاشت.

خارجازمستطیلسبز

شهناز یاری: 
 از کادرایرانی 

 در تیم عــراق 
استفاده می کنم

خبــــــر
رئیس سازمان لیگ فوتسال: 

 »فردوس« تا شنبه 
مدارک را ارسال کند

رئیس سازمان لیگ فوتسال می گوید 
نماینده قم اگر قصد شرکت در لیگ فوتسال 
را دارد، تا شنبه فرصت دارد که مدارک را 
برای سازمان لیگ ارسال کند. آرش جابری، 
رئیس سازمان لیگ درباره وضعیت بلاتکلیف 
»فردوس قم« برای شرکت در فصل آتی 
لیگ برتر فوتسال و صحبت های او مبنی بر 
آمادگی این تیم اظهارکرد: پیش از این هیات 
فوتبال قم و آقای رادپور، مدیرعامل باشگاه 
به من گفته بودند که فردوس با قدرت در 
لیگ برتر حاضر می شود و مشکلی ندارد و 
حتی تا سه شنبه شب، ساعت 10و۳0 نیز 
دکتر باقری به شرکت کردن فردوس در 
لیگ برتر تاکید کرد. وی ادامه داد: حالا اگر 
این وسط آنها مشکلی دارند، من نمی دانم. 
مسئولان این تیم تا شنبه، هجدهم تیرماه 
فرصت دارند که مدارک را برای سازمان 
لیگ ارسال کنند و اگر این اتفاق رخ ندهد، از 
حفاری اهواز که تیم سیزدهم فصل گذشته 
است می خواهیم که با ارسال مدارکش دوباره 
در لیگ برتر شرکت کند. نه تنها فردوس بلکه 
همه تیم ها تا روز شنبه باید مدارک شان 
را ارسال کنند و متأسفانه ما ایرانی ها این 
مشکل را داریم که همیشه همه چیز را 
برای دقیقه ۹0 می گذاریم. جابری درباره 
نظر هیات رئیسه مبنی بر انتقال امتیاز 
تیم فوتسال سپاهان به تهران عنوان کرد: 
هیات رئیسه دستور انتقال امتیاز سپاهان را 
نداد بلکه با توجه به اینکه امتیاز سپاهان در 
استان اصفهان مشتری یا داوطلبی نداشت، 
هیات رئیسه سازمان لیگ فوتسال با انتقال 

آن به خارج استان مواقفت کرد. 

از شهید »مجد« تا شهید »غازی«

»عباسی« 2500 شهید فوتبال را نادیده گرفت! 
آرمان ملی-  حسین ردکا:  در حالی که اظهارنظر های 
»حسن عباسی« در ماه های گذشته حاشیه های زیادی به دنبال 
داشته است، این بار وی علیه اهالی فوتبال موضع گرفته و سعی 

بر نادیده گرفتن ۲500 شهید این قشر از جامعه دارد! 
  اظهارنظر 

درباره  صحبت هایش  از  بخشی  در  عباسی  حسن 
فوتبالیست ها گفته بود اگر دین داشتند، فوتبالیست نمی شدند. 
این چهره سیاسی همچنین در بخش دیگری از سخنرانی اش 
اظهارکرد: آنها بالاترین درآمد را در جامعه دارند و همیشه هم 
ناراضی هستند، اما هیچ کدامشان لیاقت ندارند که شهید شوند. 
در ادامه گفت:  »کسی که دیندار باشد سراغ فوتبال نمی رود.« 

  شهیدان »مجد« و »غازی« 
جامعه فوتبال حدود ۲500 شهید به مملکت تقدیم کرده 
است. در بین این شهدا می توان به دو نمونه اشاره کرد. شهید 
»مهدی رضایی مجد« را می توان یکی از ویژه ترین چهره های 
فوتبالی این سرزمین قلمداد کرد. کاپیتان تیم فوتبال جوانان 
ایران که به پیراهن پرسپولیس رسید و می توانست مانند 
هم دوره ای اش امیر قلعه نویی و هم تیمی اش محمد پنجعلی 
به یک اسطوره در فوتبال کشورمان تبدیل شود، هدف والاتری 
را برگزید و برای دفاع از خاک میهن راهی جبهه های جنگ 
شد. او که روزگاری خود را با مارادونا مقایسه می کرد و سودای 
حضور در فوتبال اروپا را داشت، به مقام والای شهادت نائل آمد 
تا نامش برای همیشه جاودانه شود. »حسن غازی« دیگر نمونه 
بارز است. فرماندهی متخصص، متدین، ورزشکاری محبوب و 
بااخلاق یعنی سردار شهید حسن غازی، بازیکن تیم فوتبال 
سپاهان و همبازی خیلی از پیشکسوت های فوتبال مثل منصور 
ابراهیم زاده و... بود که از شهرت چشم پوشی کرد، ادامه تحصیل 
در رشته پزشکی را نخواست. او بسیجی بودن را پذیرفت و عازم 
جبهه شد. سرانجام در طلائیه به دیدار معبود شتافت و حتی 

جسم بی جانش به شهرش بازنگشت...
  جانشین فرمانده کل سپاه

سردار فدوی، جانشین فرمانده کل سپاه در حاشیه 
مراسم تشییع پیکرهای ۲ شهید گمنام از وزارت ورزش تا 
مجموعه ورزشی انقلاب در تهران بیان داشت: تعداد شهدای 
جامعه ورزشی ما کم نیستند. قهرمانان ورزشی بسیاری وارد 
میدان جنگ و دفاع مقدس شدند و به شهادت رسیدند. وی 
خاطرنشان کرد: جامعه ورزشی باید از نام شهدا بهره مند شود و 
یادشان را گرامی بدارد. شهدای گمنام بسیاری در مجموعه های 
مختلف ورزشی به خاک سپرده شدند. جانشین فرمانده کل 
سپاه گفت: شهدایی که روز چهارشنبه تشییع و در مجموعه 
ورزشی شهدای انقلاب به خاک سپرده شدند این روند ادامه 

خواهد داشت. 

 نظر عالیشاه 
امید عالیشاه بازیکن تیم پرسپولیس در واکنش به اظهارات 
حسن عباسی در اینستاگرام خود واکنش نشان داد. او در 
استوری خود مردم را مخاطب گفته هایش قرار داد. عالیشاه 
گفت: »گاهی افرادی فکر می کنند اجازه دارند هر بی ربط و با 

ربطی رو به زبون بیارن.« 
  پاسخ علی کریمی 

علی کریمی هم در استوری اینستاگرامش با گذاشتن بخشی 
از صحبت های حسن عباسی نوشت: »حداقل ما دل چند نفر رو 

شاد کردیم، تو چیکار کردی؟« 
  واکنش مداح معروف 

حمیدرضا علیمی از مداحان و شاعران مذهبی در توئیتی 
در پاسخ به صحبت های حسن عباسی نوشت: »به حسن 
عباسی باید بگم که من چندتا رفیق فوتبالیست دارم که مقید 
به نماز، هیات و شرعیات هستند و در آخر بسیار باشرف تر از 

تو هستند.«  
  شمسایی 

وحید شمسایی که اتفاقا همسر او چادری است و اعتقادات 
مذهبی اش بر کسی پوشیده نیست در ویدئوی گفت: »من 
ناراحتم تو کشوری دارم زندگی می کنم که تو توش داری 
زندگی می کنی.  او این صحبت ها را بر روی تصاویری از حسن 

عباسی منتشر کرد.« 
  نامه سرگشاده 

محمد انصاری، مدافع سابق پرسپولیس و تیم ملی به اظهارات 

حسن عباسی واکنش نشان داد. در بخشی از این نامه سرگشاده 
آمده است: اظهارنظر شتابزده شما در مورد فرزندان فدائی این 
ملت عزیز، فوتبالیست ها، خیلی تعجب برانگیز بود! برادر عزیز! 
تصور ما از شخصیت شما، یک انقلابی دلسوز، استاد دانشگاه، 
تحلیل گر آگاه و ولایتمداری متدین است،... این باور را ویران 
نکنید! به نصیحت و تذکر به شما بسنده می کنم تا به اندرز و 
رهنمود حکیمانه قرآن عمل کرده باشم که می فرماید: )فذکّر، 
ان نفعت الذکری( از این رو امیدوارم لااقل دقایقی از وقت خود 
را به بازخوانی دیدگاه رهبر معظم انقلاب در تاریخ ۲۴ تیرماه 
سال 1۳۹۷ که تیم ملی فوتبال کشورمان را قابل الگوبرداری 

توسط دیگران معرفی کردند، اختصاص دهید.
  تجلیل از خانواده ۲۵۰۰ شهید فوتبالیست

سازمان لیگ فوتبال و فدراسیون فوتبال با همکاری سازمان 
بسیج ورزشکاران قصد دارد از خانواده ۲500 شهید جامعه 
فوتبال قدردانی کنند . به گزارش روابط عمومی و امور فرهنگی 
سازمان لیگ فوتبال ایران، خانواده بزرگ فوتبال در عرصه 
شهادت و فرهنگ ایثارگری و دفاع از آرمان و ارزش های انقلاب 
اسلامی پیشگام و پیشرو بوده در همین راستا خانواده بزرگ 
فوتبال ۲500 شهید تقدیم نظام جمهوری اسلامی کرده و 
سازمان لیگ فوتبال و فدراسیون فوتبال با همکاری سازمان 
بسیج ورزشکاران قصد دارد از خانواده این شهدا قدردانی نماید. 
در رقابت های فصول گذشته نیز همواره سازمان لیگ فوتبال 
ایران در تمامی مسابقات لیگ های مختلف از خانواده معظم 

شهدا، جانبازان و ایثارگران قدردانی  کرده است. 

یارگیری برای انتخابات فدراسیون 

مدافع پیشین تیم فوتبال استقلال اعتقاد دارد، حضور یک 
دستیار ایرانی توانمند در کادرفنی این تیم می تواند متضمن 
موفقیت آبی پوشان در فصل پیش رو باشد. مهدی پاشازاده 
اظهارداشت: کلیات حرف های سیاوش یزدانی قشنگ نبود، 
ولی کسانی که  پیراهنش را پوشیده اند، خیلی قابل احترام 
هستند. خیلی از کسانی که در استقلال مدعی بازی کردن 
هستند، باید حالا حالا بدوند تا به این افراد برسند. هر بازیکنی 

که کم کاری کند، خیانت به استقلال و هواداران بوده است. 
یزدانی نقطه نظرات خودش را گفته است، اما حرف های او 
به دلم ننشست. وی در مورد اینکه یزدانی مدعی شده طی 
سال حضورش در استقلال 10 میلیاردتومان پول گرفته و به 
نوعی مجانی بازی کرده است، گفت: حقوق من در استقلال 1۳ 
هزارتومان بود که سه چهار ماه هم عقب می افتاد. من در ایران 
راضی نشدم به غیر از استقلال جایی دیگر بازی کنم. من درباره 

خودم حرف می زنم و هر کسی طرز تفکر خودش را دارد. من 
در استقلال ماندم و به هیچ پیشنهادی فکر نکردم. الان هم هر 
چه دارم از استقلال و هوادارانش است. پاشازاده راجع به انتخاب 
یک دستیار ایرانی برای حضور در کادر فنی ریکاردو ساپینتو 
خاطرنشان کرد: پاشنه آشیل این تیم می تواند بحث دستیار 
ایرانی باشد. تجربه سال های اخیر نشان داده است که اگر دستیار 
ایرانی کاراکتر و اعتبار بالایی نداشته باشد سرمربی خارجی به 
زمین می خورد. رولند، سرمربی آلمانی دوره ما مربی خوبی بود، 
ولی کنار او دستیار ایرانی نبود که موفق عمل کند. کسی باید 
در کادرفنی باشد که مورد قبول هواداران باشد. به اعتقاد من، 
پاشنه آشیل استقلال می تواند در این فصل همین مساله باشد. 

مهدی پاشازاده: 

دستیار ایرانی می تواند پاشنه آشیل »ساپینتو« باشد

 کاظم اولیایی: 

وضعیت فدراسیون، دست اندازی است که در آن افتاده ایم
مدیرعامل اسبق استقلال گفت: مدیران در سیستم دولتی 
وارد ریزمطالب و جزئیات می شوند و می خواهند همه چیز در 
اختیار خودشان باشد اما ساختار فدراسیون فوتبال اینگونه 

نیست. 
  شرایط فعلی 

کاظم اولیایی در ورد شرایط پیش روی فدراسیون فوتبال و 
انتخابات ریاست این فدراسیون که 8 شهریور برگزار می شود، 
اظهارداشت: امیدوارم هر کدام از آقایان که آمادگی و توانایی 
در خود می بینند که فوتبال را اداره کنند در این انتخابات 
ثبت نام کنند اما باید بپذیریم که فوتبال یک مقوله بین المللی 
است و افرادی باید در آن فعالیت کنند که هم تجربه، هم 
علاقه و هم تبحر در مدیریت این رشته ورزشی داشته باشند. 
نباید در مدیریت حوزه فوتبال غافل باشیم. وی افزود: فوتبال 
ساختاری مردم نهاد دارد و در واقع یک NGO و مستقل است 
که خودگردان است. رئیس آینده باید توان مدیریت بالایی در 
اداره آن داشته باشد. ریاست فدراسیون فوتبال نیاز به توانایی 

مدیریت بالا دارد.
  مدیران دولتی 

مدیرعامل اسبق استقلال با اشاره به مدیران حاضر در سیستم 
دولتی تصریح کرد: مدیران در سیستم دولتی وارد ریزمطالب و 
جزئیات می شوند و می خواهند همه چیز در اختیار خودشان 

باشد اما ساختار فدراسیون فوتبال اینگونه نیست و هیات رئیسه 
باید در حوزه تصمیم سازی و تصمیم گیری حضوری فعال داشته 
باشد. کمیته های مختلف فدراسیون باید در تصمیم گیری ها 

نقش داشته باشند.
  خیانت به عزیزی خادم؟

اولیایی در مورد اینکه عزیزی خادم 
هیات رئیسه خود را خائن خطاب 
کرد، اظهارداشت: باید به سطحی 
از دموکراسی برسیم و بدانیم 
از  هیات رئیسه  اعضای  که 
بخش های مختلف در فوتبال 
می آیند و با رأی مجمع انتخاب 

می شوند. هر کدام هم تفکر 
متفــاوتی دارنــد و 

بیـن  هماهنگی 
آنها کار سختی 

است که بلوغ 
فکـــری 

یی  لا با

می خواهد. برخی از اعضای هیات رئیسه نمایندگان باشگاه ها 
هستند، برخی نماینده هیات ها و برخی هم کارشناس و هر کدام 
از آنها خاستگاه های مختلفی دارند. برای اینکه این جمعیت را 
همگون کنیم نیازمند بلوغ فکری بالایی است که در سیستم 
فدراسیون قبل این بلوغ فکری نبود و زیر یکسال ناهماهنگی 
ایجاد شد. وی عنوان کرد: استفاده از واژه خائن زشت است و در 
مسئولیت های اجتماعی نباید آن را به کار برد. این اختلاف نظر 
در هیات رئیسه را من ناهماهنگی و عدم پذیرش افکار رقیب و 
همکار تلقی می کنم و کلمه خیانت را مناسب نمی دانم.  البته 
هماهنگی و پذیرش هم در هیات رئیسه وجود نداشت و چیزی 
به نام منافع ملی در این رفتارها ندیدم و بیشتر منافع دسته ای، 
گروهی و شخصی دیده می شد. ضمن اینکه اجازه دخالت در 
فوتبال هم داده شد. به این ترتیب مدیریت در فدراسیون فوتبال 

برای مدیران آینده فدراسیون سخت تر خواهد شد. 
  فرصت؟!

مدیرعامل اسبق استقلال در مورد اینکه بعد از انتخابات 
8 شهریور فقط حدود 80 روز تا جام جهانی فرصت داریم و 
این مساله به تیم ملی ضربه می زند یا نه، اضافه کرد: 
این دست اندازی است که ما در آن افتاده ایم اگر 
بخواهیم انتخابات فدراسیون را عقب بیندازیم 
عوارضی دارد بنابراین بهتر است انتخاب 
ریاست فدراسیون انجام شود زیرا داشتن 
رئیس بهتر از سرپرست است. هرچند 
رئیس آینده فوتبال هم حدود دو سال 
و نیم وقت دارد که آن 80 روز هم 

مقدمه مدیریتش است. 

دراگان اسکوچیچ 8 روز زودتر از تاریخ فیفادی بعدی تصمیم 
به برگزاری اردوی تیم ملی را دارد و در این حدفاصل لژیونرها 
نمی توانند به این اردو اضافه شوند. متاسفانه تمامی اردوهایی که 
برنامه ریزی می شوند به سود تیم ملی نیست. فرصت را از دست 
داده ایم و به دنبال جبران زمانی هستیم که دیگر برنمی گردد. 
به نظرم مسئولان کنونی فدراسیون فوتبال تفکرات پوپولیستی 
دارند و به دنبال خریدن زمان هستند. آنها می خواهند علاقه مندان 
به آینده فوتبال خوش بین باشند، ولی در محتوا اتفاق خاصی رخ 
نمی دهد. درواقع شاهد بازی کردن با واژه ها هستیم. وقتی تیمی که 
به جام جهانی نزدیک می شود دقیقا مشخص نیست در فیفا با چه 
تیمی بازی می کند با معضل بزرگی مواجه شده است. شاهد بودیم 
که از سوی اروگوئه برگزاری دیدار تدارکاتی با ایران در اتریش تایید 
شده اما در ایران و از سوی مسئولان فدراسیون فوتبال این موضوع 
مورد تایید نیست. پس نتیجه می گیریم که تمامی اتفاقات باید به 
قطعیت برسد. اروگوئه آماده بازی است و قطعا پالس های مثبتی 
از فدراسیون ایران دریافت کرده که حاضر به تایید شده ولی در 
داخل کشور هنوز این دیدار را قطعی نکردند. بارها شده که به دلیل 
عدم برنامه ریزی صحیح به هدفی نرسیده ایم. اینکه ملی پوشان 
هشت روز زودتر به اردو بیایند فایده چندانی ندارد چون باید 
تمامی بازیکنان در کنار یکدیگر قرار بگیرند. تیم »اسکو« فیفادی 
قبلی را از دست داد و یک بازی نه چندان خوب با الجزایر برگزار 
کرد. حالا برای آنکه از قافله عقب نمانیم می خواهیم اردو را جلوتر 
برگزار کنیم، درحالی که این موضوع نمی تواند به تیم ملی کمک 
خاصی کند. اردو در کنار بازی تدارکاتی و حضور تمامی نفرات 
معنا پیدا می کند. انتخابات فدراسیون فوتبال روز هشت شهریور 
برگزار می شود و برای آنکه بتوانند کرسی ها را در اختیار بگیرند 
به دنبال یارگیری هستند میرشاد ماجدی که سرپرست فدراسیون 
است به این موضوع اذعان داشته که امکان بازی تدارکاتی نبوده و 
برای برگزاری بازی در آینده مشکلاتی وجود دارد. او از این منظر 
فدراسیون را مظلوم می داند که مشکلات مالی باعث این شده تا 
شرایط مطلوبی برای انتخاب حریفان تدارکاتی ایجاد نشود. اگر 
مظلومیت مالی فدراسیون عاملی بر عدم بازی تدارکاتی بوده باز 
هم ایراد بر هیات رئیسه وارد است چون نتوانسته ارتباط خوبی 
با دولت برقرار کند، پول مناسبی دریافت کند. هرگاه رئیس 
فدراسیون فوتبال ایران به دولت نزدیک بود توانست از لحاظ 
مالی شرایط مناسبی ایجاد کند؛ همانند ادواری که محسن 
صفایی فراهانی یا محمد دادکان رئیس بودند و حمایت مالی 
دولت را به عنوان اسپانسر اصلی حس کردند. حالا ماجدی قدرت 
لابی کردن را ندارد و به خاطر فقدان تجربه با مشکلاتی مواجه 
هستیم. فدراسیون از حق پخش تلویزیونی، تبلیغات محیطی، 
بلیت فروشی، اجاره پارکینگ و غیره به درآمدزایی می رسد ولی 
این اتفاقات کمتر حقیقی شده است.  اگر هدف توسعه و پیشرفت 
فوتبال است باید برنامه داشت. بپذیریم فدراسیون فوتبال در ادوار 
مختلف روش درست استفاده از بودجه را اجرا نکرده است. مبالغی 
که باید در اختیار آکادمی ها و زیرساخت ها قرار می گرفت تا کار 
بنیادی صورت بگیرد صرف موارد دیگری شد. فوتبال آماتور ایران 
همانند بچه ای در رحم مادر است که باید درست تغذیه شود وقتی 
چنین کاری صورت نگرفته است. چند لژیونر با بازی های خوب 
خود تیم ملی را به جام جهانی رساندند ولی این یک واقعیت است 
که سرمربی تیم ملی تصمیم گیرنده نیست و توقعات را فراهم نکرده 
چون هر خواسته هیات رئیسه فدراسیون را می پذیرد و صرفا دوست 
دارد فقط در جام جهانی حضور یابد تا در قطر قیمت پیدا کند. 
امیدوارم اتفاقاتی رخ می دهد که در جام جهانی منجر به حذف 

تیم ملی نشود و شاهد شکست ها نباشیم. 

فوتبــــالداخلی 
 ایسنا: شهرداری بوشهر پس از ناکامی در تیمداری و سقوط 
شاهین به دسته دوم فوتبال ایران، تصمیم گرفت این باشگاه 
را برای فروش به مزایده بگذارد تا امتیاز این باشگاه را واگذار 
کند. شهرداری بوشهر پس از افول شاهین، مالکیت باشگاه 
را برعهده گرفت و حتی تیم توانست با نام شاهین شهرداری 
بوشهر دوباره به لیگ برتر بازگردد اما رسیدگی نکردن به این تیم 
و تامین نکردن منابع مالی از سوی شهرداری سبب شد بال های 
شاهین کنده شود و این تیم ابتدا به لیگ یک و در این فصل به 
لیگ دسته دوم فوتبال ایران سقوط کند. اولویت مزایده برای 
یکی از قدیمی ترین تیم های فوتبال ایران و استان بوشهر، 
خریداران بوشهری هستند و اگر خریداری پیدا نشود، امکان 
انتقال امتیاز به خارج از استان وجود دارد. از این باشگاه قدیمی 
به عنوان تاریخ فوتبال بوشهر نام برده می شود و رسیدگی نکردن 
مسئولان استانی بوشهر به آن باعث شده شاهین حتی به مرز 

انحلال هم برسد. 

بیــنالمــلل

  کاپیتان بارسلونا آخرین فصل حضورش در آبی اناری ها 
را تجربه می کند و در پایان فصل بعد تیم را ترک خواهد کرد. 
سرخیو بوسکتس به همراه جرارد پیکه آخرین بازیکنان از نسل 
طلایی دوران پپ گواردیولا هستند که همچنان در بارسلونا 
حضور دارند. بوسکتس بازوبند کاپیتانی آبی اناری ها را بر بازو 
می بندد و در تیم ژاوی هم بازیکنی بدون جایگزین است که در 
ترکیب اصلی به میدان می رود. روزنامه الموندو اعلام کرد که 
فصل بعد آخرین فصل حضور بوسکتس در آبی اناری هاست و 
این بازیکن تیم را تابستان سال آینده ترک خواهد کرد. هنوز 
از مقصد احتمالی این بازیکن ۳۳ ساله سخنی به میان نیامده 
است. بوسکتس از معدود بازیکنان بارسلوناست که حتی در 
بین هواداران رقیب هم قابل احترام و محبوب است. او بازیکنی 

بدون حاشیه است. 

                 انتقاد 
هری مگوایر، یک پست اینستاگرامی در مورد ناراحتی 
کریستیانو رونالدو از کاهش دستمزد ۲۵ درصدی را لایک 
کرده است. حالا هواداران منچستریونایتد به شدت هری 

مگوایر را مورد انتقاد قرار دادند.  

           بازگشت   
میلاد جهانی هافبک کهنه کار سپاهان که به صورت 
قرضی راهی تیمی از ارمنستان شده بود، در اولین جلسه 
تمرینی زردپوشان آفتابی شد. با این تفاسیر  قضیه 

لژیونر شدنش حتی به صورت قرضی منتفی است.

                           تمرینات سنگین 
اولین هفته از تمرینات پیش فصل پرسپولیس در حالی 
به پایان می رسد که په په  لوسادا اسپانیایی، بدنساز سابق 
گل گهر و نساجی تمرینات دشوار بدنسازی را برای بازیکنان 

این تیم در نظر گرفته است. 
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